



RegencyTM_{MC}



Reasons to choose CRC Regency Raisons d'opter pour Regency de CRC



UPSELL OPPORTUNITIES

Increase your profit potential by upselling your homeowner customers on the advantages of using CRC Regency shingles.

OPPORTUNITÉS DE VENTES ADDITIONNELLES

Augmentez votre potentiel de profits en convainquant vos clients propriétaires des avantages associés aux bardeaux Regency.

- **PEACE OF MIND**

Improved product performance, thanks to the AnchorZoneTM. Its extraordinary holding power helps minimize nail pull-through during installation and in high-wind storms.

- **INSTALLATION - FRIENDLY**

Dual nailing lines, top and bottom, 1 1/4" apart, guide installers to Regency shingles' wider nailing surface for correct nail placement. Nails applied in this area ensure fastening power for proper product performance.

- **TRANQUILLITÉ D'ESPRIT**

Produit plus performant à cause de AnchorZone^{MC}. Grâce à son extraordinaire pouvoir de rétention, elle empêche la tête des clous de transpercer le bardeau au moment de la pose et lors d'épisodes de grands vents.

- **INSTALLATION FACILE**

La double ligne de clouage, dans le haut et le bas, espacée de 1 1/4 po, sert de guide de clouage aux poseurs des bardeaux Regency. Les clous appliqués dans cette zone fournissent la puissance de fixation assurant la bonne performance du produit.



IMPORTANT! To ensure complete satisfaction, please view several full-size shingles and an actual roof installation prior to final colour selection as the shingle swatches and photography shown online, in brochures and in our **ROOFViewer**[®] tool may not accurately reflect shingle colour, and do not fully represent the entire colour blend range, nor the impact of sunlight.

IMPORTANT! Afin d'assurer une entière satisfaction, assurez-vous d'examiner plusieurs échantillons en pleine grandeur sur une maison. Les échantillons, les photos en ligne, nos brochures ainsi que l'outil **ROOFViewer**^{MD}, ne peuvent pas démontrer avec exactitude la couleur du bardeau, et ne représentent ni la vaste gamme de teintes ni la réflexion de la lumière du soleil.

THE CRC ADVANTAGE / L'AVANTAGE CRC

- **WARRANTY¹ / GARANTIE¹**
= Limited Lifetime² / À vie limitée²
- **IRON CLAD PROTECTION / PROTECTION FERME CRC**
= 15 years / ans
- **LIMITED WIND WARRANTY¹ / GARANTIE LIMITÉE CONTRE LE VENT¹**
= 210 km/h (130 mph)
- **BLUE-GREEN ALGAE RESISTANT¹ / RÉISTANT AUX ALGUES BLEUES¹**
- **THREE BUNDLES = ONE FULL SQUARE**
= THAT'S 100 SQ. FT. COVERAGE
3 PAQUETS COUVRENT UN CARRÉ COMPLET = (100 pi²)
- **CLASS 3 IMPACT RESISTANCE RATING⁷ / COTE DE RÉISTANCE AUX CHOCS DE CLASSE 3⁷**

PRODUCT SPECIFICATIONS⁵ / SPÉCIFICATIONS DU PRODUIT⁵

- **LENGTH / LONGUEUR** 1038 mm (40 7/8-in / po)
- **WIDTH / LARGEUR** 349 mm (13 3/4-in / po)
- **EXPOSURE / PUREMENT** 149 mm (5 7/8-in / po)
- **COVERAGE (per bundle) / SUPERFICIE COUVERTE (par paquet)** 3.1 m² (33.3 ft² / pi²)

STANDARDS⁶ / NORMES⁶

ASTM D3462 • ASTM D3018
ASTM D3161 - CLASS F / CLASSE F
ASTM D7158 - CLASS H / CLASSE H
ASTM E108 - CLASS A / CLASSE A
FM 4473 - CLASS 3⁷ / CLASSE 3⁷
CSA A123.5



Find out more about our products now by talking to a CRC sales representative or your professional roofing contractor or contact us directly at: **1-855-CRC-ROOF (1-855-272-7663)**. Or visit our website at: **canroof.com**.

Note: Product and colour availability may vary by region. ¹See Limited Warranty at canroof.com for complete terms, conditions, restrictions, and application requirements. ²"Lifetime" means the period of time commencing on the date of the completion of the installation of the shingles on the building, and continuing so long as the Owner or the first transferee owns the building on which the shingles were installed. ³Blue granules may fade after extensive exposure to the sun's ultraviolet rays. ⁴Packaged in IKO wrappers. ⁵All values shown are approximate. ⁶Products developed with reference to these standards. ⁷This impact rating is solely for the purpose of enabling residential property owners to obtain a reduction in their residential insurance premium, if available. It is not to be construed as any type of express or implied warranty or guarantee of the impact performance of this shingle by the manufacturer, supplier or installer. For further detail concerning the FM 4473 standards, visit the FM Approvals website. The information in this literature is subject to change without notice. We assume no responsibility for errors that may appear in this literature.

Pour plus d'information concernant nos produits, contactez un Représentant CRC, un maître couvreur ou contactez-nous directement à : **1-855-CRC-ROOF (1-855-272-7663)**. Ou visitez notre site web : **canroof.com**.

Remarque : La disponibilité du produit et de couleur peut varier selon la région. ¹Consultez les exigences complètes relatives aux conditions, restrictions et demandes de la garantie limitée sur canroof.com. ²« à vie » désigne la période qui commence à la date d'achèvement de l'installation des bardeaux sur le bâtiment et qui se poursuit tant et aussi longtemps que le propriétaire ou le cessionnaire est propriétaire du bâtiment sur lequel les bardeaux ont été installés. ³Le granulat bleu pourrait pâlir après une longue exposition aux rayons ultraviolets. ⁴Recouvert de l'emballage IKO. ⁵Toutes les données présentées ici sont approximatives. ⁶Ces produits ont été mis au point pour se conformer à ces normes. ⁷Cette cote de résistance aux chocs a pour seul but de permettre aux propriétaires d'une résidence d'obtenir une réduction de leur prime d'assurance-habitation, le cas échéant, et ne doit pas être interprétée comme une garantie expresse ou implicite, de quelque nature que ce soit, de la résistance aux chocs de ce bardeau par le fabricant, le fournisseur ou l'installateur. Pour plus de détails sur la norme FM 4473, veuillez consulter le site Web de FM Approvals. L'information présentée ici peut changer sans préavis. CRC ne se tient aucunement responsable des erreurs qui auraient pu s'y glisser.